Ονοματεπώνυμο ................................................................................................

Οι βαθμοί του επιθέτου
 Τα επίθετα εμφανίζονται σε τρεις μορφές. Οι μορφές αυτές λέγονται βαθμοί του επιθέτου.
·  Θετικός βαθμός            [ Ο Αντώνης είναι έξυπνος.]

·  Συγκριτικός βαθμός    [ Ο Στέφανος είναι εξυπνότερος  ή  πιο έξυπνος.]

·  Υπερθετικός βαθμός   [ Η Ευθαλία είναι εξυπνότατη  ή  πολύ έξυπνη.]

Και τα τρία παιδιά έχουν την ιδιότητα της εξυπνάδας, δηλαδή είναι έξυπνα. Δεν έχουν όμως όλα την ίδια εξυπνάδα. Για το λόγο αυτό χρησιμοποιούμε τους βαθμούς του επιθέτου:
·   Το θετικό, για να δείξουμε ότι ένα ουσιαστικό ( ο Αντώνης ) έχει μια ιδιότητα, ένα γνώρισμα. (εξυπνάδα - έξυπνος)

·   Το συγκριτικό, για να δείξουμε ότι ένα άλλο ουσιαστικό ( ο Στέφανος ) έχει την ίδια ιδιότητα ή το ίδιο γνώρισμα σε μεγαλύτερο βαθμό. (εξυπνότερος ή πιο έξυπνος)
·   Τον υπερθετικό, για να δείξουμε ότι ένα άλλο ουσιαστικό  ( η Ευθαλία) έχει την ίδια ιδιότητα ή το ίδιο γνώρισμα σε πολύ μεγάλο βαθμό. (εξυπνότατη ή πολύ έξυπνη)

Στον παρακάτω πίνακα συμπληρώνω τους βαθμούς των επιθέτων που λείπουν.
	Θετικός βαθμός
	Συγκριτικός βαθμός
	Υπερθετικός βαθμός

	βαρύς
	
	

	
	δροσερότερος ή πιο δροσερός
	

	
	
	ψηλότατος ή πολύ ψηλός

	φοβερός
	
	

	
	ωραιότερος ή πιο ωραίος
	

	
	
	πλουσιότατος ή πολύ πλούσιος


Συμπληρώνω τις παρακάτω προτάσεις με το επίθετο της παρένθεσης, βάζοντάς το στον κατάλληλο βαθμό.

·   Ο σεισμός της Κορίνθου ήταν ...................................................... (ισχυρός) από το σεισμό της Καλαμάτας και προξένησε .............................................. (μεγάλος) καταστροφές.

·   Το παστίτσιο είναι ..................................................... (νόστιμος) από το μουσακά, οι δε τηγανητές πατάτες είναι ........................................................ . (νόστιμος)
·   Τα παιδιά της Στ΄ τάξης είναι ............................................. (γρήγορος) και ............................ ................... (δυνατός) από τα παιδιά της Γ΄ τάξης. 

·  Η Δανάη είναι ........................................ (ζωηρός) από τη Γιούλη, η δε Στέλλα είναι ............
..................................................  .(ζωηρός)



ΚΑΙ  ΚΑΤΙ  ΑΚΟΜΗ:  Ο συγκριτικός και ο υπερθετικός βαθμός λέγονται παραθετικά του επιθέτου.








